
Sodelovanle med sveti
potrošnikov

Svet potrošnikov v krajevni skupnosti Gradišče, ki ga vodi
Kosenka Klavora Lesjak, je dal pobudo za sklic sestanka
predstavnikov potrošniških svetov iz krajevnih skupnosti v
občini Center in sosednjih KS iz občine Vič. Namen sestanka
je izmenjava mnenj in izkušenj pri reševanju skupnih proble-
mov na področju preskrbe v krajevni skupnosti.

Vabilu so se odzvali predstavniki potrošniških svetov iz
krajevnih skupnosti Gradišče, Ajdovščina, Tabor, Rožna do-
lina in Milan Česnik. Sestanku sta prisostvovala tudi Anton
Preinfalk, predstavnik sveta za vprašanje preskrbe pri Mestni
konferenci SZDL in Risto Arnautovski, predstavnik inšpekcij-
skih služb mesta Ljubljana.

Osrednja tema razprave je bilo stanje na področju preskrbe
z živili, cene na trgu, občasno pomanjkanje nekaterih pre-
hrambenih artiklov in poizkusi dviganja cen na drobno.

Tovariš Preinfalk je s prisotnimi razpravljal predvsem o
gibanju cen, ki jih delno že urejajo pozitivni predpisi, delno
pa so t) v pripravi pri občinskih in mestnih organih. Prikazal
je tudi silen pritisk na dvig cen (predlogi so tudi za 70%-
zvišanje) vendar je menil, da bodo morale ostati v merilih, kl
so bila določena že preteklo leto.

Sveti potrošnikov naj bi sodelovali pri kontroli cen in pri
redni, kakovostni preskrbi. Metodo/ogijo cen )n kontrolo cen
pa bo urejal tudi nov zakon o cenah. Tako se bodo sveti
potrošnikov vključili v povezavo od proizvodnje do potrošnje,
obenem pa bodo potrošnike tudi informirali in vzgajali.

Tovariš Arnautovski je potrdil ugotovitev, da so se cene v
trgovinah v zadnjih dveh mesecih res dvignile. Inšpekcijske
službe strogo nadzorujejo izvajanje dovoljenih sprememb.
Povečane cene so bile odobrene že v zadnjem četrtletju
preteklega leta (za mleko, sadne sokove itd.) vendar so bile
začasno zadržane. Po ugotovitvah inšpekcije pa do zlorab v
glavnem ne prihaja.

Prisotni so bili enotnega mnenja, da bo nujno sklicati
zbore potrošnikov v krajevnih skupnostih ali sekcije pri KK
SZDL ter občanom prikazati in obrazložiti situacijo, da ne-bi
prihajalo do paničnega nakupovanja, kar povzroča še večje
težave na trgu.

,šprejet je bil dogovor, da se bodo sveti potrošnikov fz
krajevnih skupnosti še sestajali in se med seboj obveščali o
skupnih akcijah, da bi s tem pripomogli do boljše preskrbe in
urejenosti na trgu.

Ideja o sodelovanju med sveti potrošnikov krajevnih skup-
nosti je naletela na dober odmev.
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